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Eesti Komitee ja Kool 1 toimkonna nimel avaldan Teile  
palju tänu Koolide Toetuskapita l i le  saadetud toetuse eest.

Kuna Tele oma k ir jas  puudutate mõningaid küsimusi 
seoses eest i  koolidega Rootsis, s i i s  l isan mõne se lg itava 
sõna nende küsimuste kohta.

Et REE taotlused ees t i  koolide asutamiseks tagajärgi 
ei andnud, seda on püütud mõnelt poolt ajada Komitee süüks. 
See on tõ e l i s t e s t  põhjustest möödarääkimine kas tead l iku lt  
voi ebateadlikult.  Tõeliseks põhjuseks o l i  asjaolu, et 
t e is te s  kohtades peale Göteborgi ei ole n i ipa l ju  eesti  laps i ,  
et kooli oleks võimalik asutada. REE teg i  s e l le  vea, et ta 
ei selgitanud enne k i r j e  esitamist õp ilaste  arvu ja asetas 
ennast se l lega  Rootsi asutust© ees piinlikku olukorda. -  
Klassi avamiseks on nouetav 16 õp i las t  ja Göteborgi ski saadi 
ko lg is t  pingutusist koolImata 1. klassi täpse lt  16 õp i las t ,  
mis on klassi avamiseks miinimum arv. Kõigis t e is te s  kes
kustes on eest las i  ja eest i  õp i las i  tunduvalt vähem.

Eesti Komitee on eesti kooli a la l  teotsenud kogu aeg 
koostöös t e is te  eest i  organisatsi oonidega ja on taotlenud 
koostööd se l le s  sektoris ka RSE-ga. Nii toimus 16. a p r i l l i l  
1959.a. nõupidamine Komitee Kool 1 toimkonna ja REE Kooliko
misjoni esindajate vahel, kus edaspidise koostöö suhtes 
k i r ja l ik u l t  kokku l e p i t i .  Kokkuleppe sõlmisid REE esindaja
tena tolleaegne REE Koolikomisjoni esimees pastor G. Tõldsepp, 
abiesimees koolide peainspektor !i .  Haud, liikmed P. Puusepp 
ja pr. Leida Pang. Kokkuleppe allakirjutamine pidi toimuma 
paar päeva hiljem, kuid REE esindajad ei ole kahjuks s e l l e l e  
kokkuleppele tänase päevani a l la  kirjutanud.

Testi Komitee oleks T e i le  väga tänulik, kui Teil 
oleks võimalusi omalt poolt kaasa aidata koostöö teosta
miseks REE ja Komitee vahel kooli küsimustes.

Teid toetuse eest veel kord tänades
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